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Voorwoord
Voor je zie je de eerste versie van de AAV-krant voor de komende Algemene Afdelingsvergadering op 13
november. Hierin staat alle informatie die je nodig hebt om de AAV goed door te komen, waaronder de
agenda, verantwoordingen, begroting en wijzigingsvoorstellen.

Op de AAV zullen we de verantwoordingen van het bestuur en van de commissies bespreken en kun je
vragen stellen. Ook verkiezen we hopelijk nieuwe commissievoorzitters voor een aantal commissies die nu
niet actief zijn. Verder bespreken we de voorgestelde begroting voor 2025, en stemmen we over moties en
wijzigingsvoorstellen die je ook kunt indienen op de website.

Als dagvoorzitter en notulist op de AAV worden Stein Jonker en Simon Osnabrugge voorgedragen. Zij
zorgen ervoor dat de vergadering soepel verloopt en dat alles wat we bespreken wordt vastgelegd. De
leden van de voorgestelde stemtelcommissie worden later bekendgemaakt.

We willen graag dat de vergadering vooral prettig verloopt. Daarom willen we je eraan herinneren dat
DWARS een gedragscode heeft. Deze kan je hier lezen.

In de komende weken zullen nog nieuwe versies van deze AAV-krant volgen, houd daarvoor de website
goed in de gaten.

Mocht je nog vragen hebben, dan kun je altijd mailen naar secretaris.nhfl@dwars.org. Namens het bestuur
wens ik je een prettige Winter-AAV en ik hoop je dan te zien!

Rens Calis
Secretaris DWARS Noord-Holland – Flevoland

https://dwars.org/wp-content/uploads/2022/06/Gedragscode-laatst-gewijzigd-21-11-2021-1.pdf
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Praktische Zaken

Vergaderlocatie

De vergadering vindt plaats in CREA in Amsterdam. CREA is gevestigd op de Nieuwe Achtergracht
170 in Amsterdam.

Vergaderagenda
Dit is een concept agenda. In nieuwe versies van de AAV-Reader wordt deze mogelijk bijgewerkt.

Tijd Wat

19.00 Inloop

19.15 Opening

19.20 Instemmen van het presidium en de stemtelcommissie en vaststellen van de agenda
en zomer-AAV notulen

19.25 Mededelingen en opening door het dagpresidium

19.30 Verantwoording afdelingsbestuur

19.45 Verantwoording DiversiteitsCommissie (DivCo)

19.50 Verantwoording Zoekcommissie (ZoekCie)

19.55 Wijzigingsvoorstellen

20.05 Verkiezingen

20.20 Pauze

20.35 Financiën

20.50 Uitslagen verkiezingen

20.55 Moties

21.05 W.v.t.t.k.

21.10 Rondvraag

21.15 Afsluiting

21.20 Nazit



Verantwoordingen

Heb je vragen aan het bestuur naar aanleiding van de verantwoordingen? Je kunt vragen stellen op
https://dwars.org/nhfl/winter-aav/vragen/. Als je wilt dat het bestuur tijd heeft om hiervoor over te
beraden, stuur het dan uiterlijk 72 uur voor de AAV op. Vragen indienen daarna, en op de AAV is ook
mogelijk, alleen is dat vooral bij moeilijkere en inhoudelijkere vragen niet wenselijk. Ook over
onderwerpen die niet langs zijn gekomen in de verantwoordingen kun je vragen stellen.

Algemene bestuursverantwoording
Lieve vrienden,

En zo is de eerste helft van onze bestuurstermijn alweer bijna voorbij. Alle clichés zijn hier van toepassing:
de maanden zijn voorbijgevlogen, wat een halfjaar was het! Maar één ding is zeker: we hebben ervan
genoten!

Bestuur
Op 20 juni werd ons vierkoppige bestuur verkozen. We zijn een stuk kleiner dan vorig jaar, waardoor
iedereen veel verantwoordelijkheden heeft. Dit maakt niet alles mogelijk, maar ondanks onze kleinere
bezetting gaat het goed! We waren erg blij toen Renzo zich bij het bestuur aansloot als interim-bestuurslid
Politiek. Helaas stopt Ruud na de winter-AAV als bestuurslid vanwege een te volle agenda. De
samenwerking verloopt goed, en we vullen elkaar goed aan. Na de AAV gaan we weer verder als een
sterk en gemotiveerd vierkoppig bestuur.

Afdelingsontwikkelingen
Sinds 1 juli 2024, het begin van ons bestuursjaar, is DWARS Noord-Holland – Flevoland netto met 32
leden gegroeid! Op het moment van schrijven (twee weken voor de AAV) telt onze afdeling 1095 leden.
We merken dat het aantal aanmeldingen voor activiteiten soms tegenvalt, en we gaan het komende half
jaar onderzoeken hoe we dit kunnen verbeteren. In ieder geval hebben we het initiatief om nieuwe leden
te bellen voortgezet en proberen we een benaderbaar bestuur te zijn voor al onze leden.

Politiek
Als DWARS Noord-Holland-Flevoland sluiten wij wekelijks aan bij de fractievergaderingen van GroenLinks
Amsterdam. Dit doen we om op de hoogte te blijven van ontwikkelingen binnen de gemeente en
GroenLinks, maar ook om de stem van DWARS te laten horen. We zijn er nog niet in geslaagd om ook bij
andere GroenLinks-afdelingen langs te gaan, maar we zijn nu bezig om contact te leggen en willen, waar
mogelijk, andere afdelingen bezoeken. We streven ernaar om bij zoveel mogelijk afdelingen aanwezig te
zijn, al is helaas niet alles mogelijk.

Activiteiten
De afgelopen periode hebben we ontzettend veel leuke activiteiten georganiseerd. Als eerste activiteit
hebben we een nieuwe ledenavond gehouden. Daarna volgden meerdere inhoudelijke en gezellige
activiteiten, zoals een pubquiz, een avond over vakbonden, een gezamenlijke nabeschouwing van de
Algemene Politieke Beschouwingen en een campagneworkshop. Een deel van de activiteiten
organiseerden we samen met de JS, en dat bevalt erg goed! We hebben nog veel leuke plannen, dus
houd de agenda en onze social media goed in de gaten!

Tot slot
We kijken met trots terug op de eerste helft van onze termijn. We hebben veel bereikt, veel gedaan en
veel geleerd. Dit was niet mogelijk geweest zonder onze geweldige leden, dus ontzettend bedankt! Ook
een speciaal woord van dank aan onze fijne afdelingsbuddy Soesha (<3) en de JS Noord-Holland voor de
prettige samenwerking.We zijn enorm benieuwd naar de input van onze leden. Tot snel!

Met een lieve DWARSe groet,

Het bestuur <3



Diversiteit sprekers
Voor DWARS Noord-Holland – Flevoland zijn diversiteit en inclusie ongelooflijk belangrijk. Het zijn
kernpunten van DWARS, en belangrijke pijlers onder het beleid van DWARS Noord-Holland – Flevoland.
Daarom juichen wij het toe dat elk (afdelings)bestuur verantwoording moet afleggen over de diversiteit
van de sprekers die worden uitgenodigd voor activiteiten.

Het bestuur van DWARS Noord-Holland – Flevoland heeft in de eerste helft van onze termijn twee
activiteiten georganiseerd waarbij een spreker aanwezig was. Dit waren de campagneworkshop (met Anja
Presnukhina) en de vakbondavond (met Brian de Graaf, Frank Lemmers en Casper Cornelisse).

Bij het organiseren van deze activiteiten hebben wij gelet op een zo breed mogelijke mix op het gebied
van genderidentiteit, seksuele oriëntatie en culturele en etnische achtergronden. Wij geloven dat we met
de gekozen sprekers hier goed op hebben gelet, en daarom ruim voldoende hebben gehandeld.
Uiteraard blijven we in de tweede helft van onze termijn letten op de diversiteit van onze sprekers.

Voorzitter - Pelle Monnens

Het eerste halfjaar zit er bijna op en het is tot nu toe echt fantastisch om voorzitter te mogen zijn van deze
mooie afdeling en dit geweldige bestuur. Het was aan het begin even wennen om (in het Engels) voor te
zitten, maar naar mijn gevoel gaat het steeds beter. Ik ben erg blij met het bestuur. We zijn niet heel groot,
waardoor sommigen van ons meerdere portefeuilles hebben. Hierdoor helpen we elkaar en vangen we
elkaar op. Het is heel fijn om te zien dat de samenwerking goed verloopt en dat ik niet met een hamer
hoef te zwaaien. Ik ben heel trots dat we al veel leuke dingen hebben georganiseerd, met als persoonlijke
favoriet de campagneworkshop met de co-spokesperson van FYEG. De samenwerking met de JS verloopt
ook erg goed, en dat is fijn.

Voor de komende periode staan nog veel mooie dingen gepland. Er zijn een aantal dingen die ik wil
realiseren. Ik wil een groot lokaal PJO-parlement organiseren waar politiek en gezelligheid samenkomen.
Ook vind ik het belangrijk om meer contact en samenwerking te zoeken met GroenLinks-afdelingen. Het
contact met de afdeling Amsterdam gaat al erg goed; ik ben (bijna) elke week aanwezig bij de
fractievergadering en ga me sinds kort ook bemoeien met de scouting voor de gemeenteraadsverkiezingen.
Het zou prachtig zijn als we DWARSers op de lijst kunnen krijgen voor de gemeenteraadsverkiezingen. Het
contact met andere GroenLinks-afdelingen in Noord-Holland en Flevoland is minder intensief, en dat wil ik
in de tweede helft van het jaar versterken.

Ik wil graag mijn fantastische bestuursleden bedanken voor het mooie werk en de gezelligheid. Op naar een
mooi vervolg van het bestuursjaar

Secretaris & vicevoorzitter – Rens Calis

Toen waren er alweer bijna vijf maanden voorbij! Maanden waarin we als bestuur voor
diverse uitdagingen stonden, niet in de laatste plaats door de veranderde grootte van het
afdelingsbestuur. Nadat ik een jaar in een achtkoppig bestuur had gezeten was het een
grote verandering om de start van dit bestuursjaar met slechts vier bestuursleden aan te
gaan. Echter, op korte termijn konden we nog een vijfde bestuurslid, Renzo, verwelkomen,
waardoor we onze taken enigszins beter konden verdelen. Helaas nemen we nu afscheid
van Ruud, waardoor we voor nu opnieuw met vier mensen verder zullen gaan.

Persoonlijk kijk ik met gemengde gevoelens terug op de afgelopen maanden. Ik kom
regelmatig niet toe aan alles wat ik zou willen en moeten doen, zoals het maken van
nieuwsbrieven en het versturen van de notulenspin. Een groot deel hiervan ligt aan mijn
eigen planning en organisatie, iets waar ik mij gedurende dit jaar meer bewust van ben
geworden.

Ondanks deze uitdagingen kijk ik ernaar uit om samen met mijn bestuursgenoten het



komende jaar leuke en betekenisvolle activiteiten te organiseren. Onze leden verdienen
een bruisende afdeling en daar zet ik mij graag voor in. We hebben al enkele enthousiaste
ideeën, en ik ben ervan overtuigd dat we samen een mooi jaar kunnen neerzetten.

Penningmeester & bestuurslid campagne en communicatie – Vita Davydova

Penningmeester
Als penningmeester ben ik bezig geweest met de gebruikelijke taken, zoals het beheren van uitgaven,
controleren van facturen en voorbereiden van aankomende evenementen. Toen ik begon, had ik moeite om
de spreadsheets te begrijpen omdat ze ongeorganiseerd waren en informatie misten. Nu heb ik alles
duidelijker gemaakt door meer details toe te voegen en het op een manier te organiseren die voor iedereen
te volgen is. Dit zal de transparantie verbeteren en het makkelijker maken voor de volgende
penningmeester.

Ook hebben we het boekjaar niet goed geopend en gesloten in e-boekhouden, en is het budget nog
niet volledig bijgewerkt in het systeem of de spreadsheets. Ik ben bezig dit te verbeteren, zodat we in de
toekomst meer financiële transparantie en organisatie hebben.

Gezien het feit dat we momenteel geen commissies hebben, hebben we als bestuur besloten ons te
concentreren op het creëren van een campagne. Dit is een gezamenlijk project dat iedereen in staat stelt
om samen te werken aan een impactvol resultaat. Dit betekende dat we het budget moesten aanpassen.
In plaats van de €300 voor commissies, heb ik nu €250 in het budget toegewezen voor de campagne en
€50 gereserveerd voor eventuele commissies, mochten deze zich vormen en samenkomen. Hiermee
kunnen we de inspanningen centraliseren en ervoor zorgen dat onze middelen effectief worden benut.

Daarnaast heb ik gewerkt aan een plan en budget voor de komende campagne over huisvesting. We
hebben een klein budget van €250, maar ik geloof dat we door het gebruik van Action Network en
digitale campagnes meer geld kunnen inzamelen. Zo kunnen we evenementen organiseren, merchandise
bestellen en een campagne opzetten die zowel op activistisch als beleidsniveau veel impact kan hebben.

Bestuurslid campagne & communicatie
Aan het begin van het bestuursjaar ging het wat traag, maar ik heb in verschillende gebieden meer vaart
gekregen.

Ontwerpen en Promoties

Een van mijn belangrijkste focuspunten tot nu toe is het creëren van ontwerpen en promotiemateriaal om
bewustzijn te creëren over onze activiteiten en onze leden te betrekken. Met de hulp van Renzo hebben
we gewerkt aan posters, sociale media-inhoud en flyers om ervoor te zorgen dat onze boodschappen
duidelijk en aantrekkelijk zijn. We geloven dat dit belangrijk is voor het opbouwen van een sterkere
publieke aanwezigheid voor onze campagnes en evenementen.

Huisvestingscampagne

Ik heb veel tijd besteed aan het lanceren van een nieuwe thematische campagne over huisvesting. Dit is
een belangrijk onderwerp en het vereiste veel voorbereiding om te starten. Het begon allemaal met de
Campagneworkshop. Om het te promoten, heb ik actief leaflets uitgedeeld, wat ons hielp om mensen te
informeren en aandacht te trekken voor de workshop. Het doel was om leden en het publiek aan te
moedigen deel te nemen en betrokken te blijven bij ons werk.

Na de Campagneworkshop met FYEG hadden we veel ideeën die me hielpen een duidelijk strategisch
plan en tijdlijn voor de huisvestingscampagne te maken. Het plan richt zich op belangrijke gebieden,
zoals het aantrekken van nieuwe leden, het betrekken van vrijwilligers en het heractiveren van oudere
leden die misschien minder betrokken zijn geraakt, met als doel politieke en institutionele verandering.
De campagne zal zowel persoonlijke als online activiteiten hebben, waaronder petities, berichten op



sociale media en nieuwsbrieven die via het Action Network worden verstuurd, met ondersteuning van
FYEG. Ik ben ook van plan om contact op te nemen met andere maatschappelijke organisaties, zoals
ASVA, om steun voor de campagne te krijgen. Deze huisvestingscampagne is ambitieus, maar ik geloof
dat het een blijvende impact zal hebben en zal helpen bij het opbouwen van een sterkere, actievere
DWARS-gemeenschap.

Lid outreach

Het benaderen van zowel nieuwe als oude leden is een belangrijk focuspunt voor mij geweest. Het
bestuur heeft nieuwe leden gebeld om hen welkom te heten bij DWARS en hen te informeren over hoe
ze betrokken kunnen raken. Voor oudere leden heb ik gewerkt aan het heractiveren van hun deelname
door hen te herinneren aan aankomende activiteiten en hen de kans te geven om weer betrokken te
raken bij ons werk. Deze telefoontjes waren belangrijk voor het versterken van onze interne gemeenschap
en ervoor te zorgen dat iedereen zich verbonden en betrokken voelt.

*****

Communications and Member Retention Report

At the start of the board year, things were a bit slow, but I have gained more momentum in several areas.

Designs and Promotions

One of my main focuses so far has been creating designs and promotional materials to raise awareness
about our activities and engage our members. With Renzo’s help, we have worked on posters, social
media content, and flyers to make sure our messages are clear and appealing. We believe this is
important for building a stronger public presence for our campaigns and events.

Housing Campaign

I have spent a lot of time launching a new thematic campaign on housing. This is an important issue, and
it required a lot of preparation to get started. It all began with the Campaigning Workshop. To promote
it, I took an active role in handing out leaflets, which helped us inform people and attract attention to the
workshop. The goal was to encourage members and the public to participate and stay engaged in our
work.

After the Campaigning Workshop with FYEG, we had many ideas that helped me create a clear strategic
plan and timeline for the housing campaign. The plan focuses on important areas, such as attracting new
members, engaging volunteers, and reactivating older members who may have become less involved, all
while aiming for political and institutional change. The campaign will have both in-person and online
activities, including petitions, social media posts, and newsletters sent out through the Action Network,
with support from FYEG. I also plan to reach out to other civil society organizations, like ASVA, to gain
support for the campaign. This housing campaign is ambitious, but I believe it will make a lasting impact
and help build a stronger, more active DWARS community.

Member Outreach

Reaching out to both new and old members has been a key focus for me. The board called new members
to welcome them to DWARS and inform them about how they can get involved. For older members, I
worked on reactivating their participation by reminding them about upcoming activities and giving them
the chance to re-engage with our work. These calls were important for strengthening our internal
community and making sure everyone feels connected and involved.



Bestuurslid activiteiten en ledenbinding – Ruud van Stralen

In het begin van het bestuur was het eerst opstarten, maar na loop van tijd ging het steeds beter.
We hebben een aantal hele leuke activiteiten gehad en er staan ook een aantal in de planning.
Om ervoor te zorgen dat jullie nog meer activiteiten voor jullie te organiseren hebben we ook veel
activiteiten samengedaan met de JS. Hierdoor konden we grotere activiteiten ondernemen.
Wat we zien is dat vooral dezelfde leden naar de activiteiten komen en we zijn aan het kijken hoe we
meer leden van ons kunnen betrekken bij deze activiteiten. Eén van deze ideeën die we ondertussen ook
uitvoeren is: nieuwe leden te bellen en we zijn aan het kijken om alle leden persoonlijk te benaderen.
Dit zal ik helaas niet kunnen doen aangezien ik hierbij mijn aftreden aankondig van mijn bestuur positie
binnen NHFL na de AAV. Dat betekent dat de dag na de AAV ik niet meer in het bestuur zal zitten.
Dit komt doordat ik een baan heb aangeboden gekregen als dirigent voor een klein ensemble wat ik niet
met DWARS en mijn studie kan combineren. Deze kans kan ik niet laten liggen, omdat dit perfect aansluit
op de studie die ik momenteel doe. Ik zal als DWARS lid wel actief blijven en mij in zetten voor de zaken
die ik belangrijk vind, alleen zal dit niet gebeuren vanuit een bestuur positie. Ik zal mijn opvolger na mijn
aftreden nog ondersteunen voor eventuele vragen die deze persoon heeft.

Interim bestuurslid politiek – Renzo Gort

Heyhoi Iedereen, ben ik weer. Ik heb me aangesloten bij het bestuur van NHFL
aangezien ik nog wel wat tijd en energie over had naast alle andere bezigheden. Ik
moet zeggen dat we in mijn eerste paar maanden al ontzettend veel hebben voor
elkaar gekregen, zoals een aantal activiteiten waarvan de campagne workshop met
FYEG een kers op de taart was. Daarnaast zijn er nog heel veel plannen voor de
komende maanden. Zo gaan we aan de slag met een campagne over wonen waarin
we de leden veel gaan betrekken. We gaan meer doen met de GroenLinks afdelingen
door onze afdeling en natuurlijk heel veel leuke activiteiten organiseren.

Ik zal het kort houden, dus toodeloo

*****

Hey everyone, it's me again. I’ve joined the board of NHFL since I still had some time
and energy left alongside all my other activities. I have to say that in my first few
months, we’ve already managed to accomplish an incredible amount, including
several activities, with the campaign workshop with FYEG being the cherry on top.
Additionally, there are many more plans for the coming months. For instance, we’ll be
launching a housing campaign that will actively involve our members. We’ll be
collaborating more with the GroenLinks chapters through our section and, of course,
organizing plenty of fun activities.

I'll keep it brief, so toodeloo!

Verantwoording Diversiteitscommissie – Jonathan Krewinkel

Er is op dit moment geen verantwoording van de Diversiteitscommissie.

Verantwoording Zoekcommissie

Er is op dit moment geen verantwoording van de Zoekcommissie.



Financiële stukken

Financiële verantwoording

De financiële verantwoording volgt zo snel mogelijk.

Kascontrole

23 oktober 2024

De Kascommissie van DWARS Noord-Holland-Flevoland is op woensdag 23 oktober 2024 fysiek
bijeengekomen om de financiële huishouding van de afdeling te controleren. De controle vond plaats in
Amsterdam, CREA en werd bijgewoond door Adam Krid en Wessel Fonck vanuit de Kascommissie en uit
het bestuur penningmeester Vita Davydova en algemeen bestuurslid Renzo Gort.

De Kascommissie heeft toegang gekregen tot alle financiële informatie zoals overboekingen, het overzicht
van crediteuren en debiteuren, de facturen en het huidige saldo op de rekening. Hierbij zijn geen
onregelmatigheden aangetroffen, die niet zijn gecorrigeerd. De penningmeester heeft naar tevredenheid
antwoord gegeven op de vragen van de commissie, en kon alle financiële beslissingen goed
verantwoorden. 

De kascommissie heeft de volgende opmerkingen die naar voren zijn gekomen tijdens de kascontrole:

- De kascommissie adviseert de penningmeester om zelf geen declaraties in te dienen. Anders
bestuurslid laten betalen en dat de penningmeester alleen de uitbetalingen doet aan het
desbetreffende bestuurslid. Is een betere manier, waarbij er scheiding is tussen degene die betaald
en die het geld ontvangt.

- De kascommissie adviseert de penningmeester om de bankbetalingen die nog niet verwerkt zijn in
e-boekhouden alsnog op te nemen in e-boekhouden. Deze worden meegenomen bij de kascontrole
voor de zomer-AAV.

- De kascommissie heeft de penningmeester verzoekt om de €4,21 die te veel is gedeclareerd terug
te betalen. Dit is bij het schrijven van dit verslag gebeurd.

De Kascommissie dankt Vita voor het bijhouden van de boekhouding en de beantwoording van onze
vragen.

De Kascommissie,

Wessel Fonck
Adam Krid
Stein Jonker

Kandidaatstellingen

Kandidaten Bestuursposities.

Vragen aan kandidaten kun je stellen voor en op de vergadering. Dit kan via de website:
dwars.org/nhfl/winter-aav/vragen/. Wil je dat de antwoorden in de reader komen te staan, of is de vraag
inhoudelijk of complex, stuur deze dan het liefst meer dan 48 voor de vergadering op. Je kunt je
kandideren voor en op de vergadering. Dit kan bij de zoekcommissie. Wil je dat jij tijd hebt voor een
goed gesprek met de Zoekcie, en/of dat jouw motivatie in de reader komt te staan? Kandideer je dan zo
snel mogelijk.

Voor de vacatures, ga naar dwars.org/nhfl/winter-aav/vacatures.

http://dwars.org/nhfl/winter-aav/vacatures


Bestuurslid Politiek
Renzo Gort

Heyhoi, ik ben er weer om mijn traditie voort te zetten van niet het normale sollicitatie proces te volgen.
Waar ik de vorige keer mezelf heb gekandideerd op de AAV zelf ben ik nu al twee maanden bezig🙈. Bij
deze kandideer ik mezelf dan ook voor de positie van bestuurslid politiek.

Voor iedereen die me nog niet kent, ik ben Renzo (die/hij), 22 jaar en kom uit Hoorn. Ik doe al veel
binnen DWARS en FYEG, maar ik zal jullie het lijstje besparen. Verder hou ik van lezen, af en toe een
lekker wandelingetje door de natuur.

Ik hoop het werk van de afgelopen twee maanden te kunnen voortzetten en zie jullie hopelijk bij veel van
de activiteiten💛.

*****

Hey everyone, I’m back to continue my tradition of not following the usual application process. Last time,
I nominated myself right at the General Assembly, but now I’ve already been at it for two months🙈. So
here I am, officially nominating myself for the position of Board Member Politics.

For those who don’t know me yet, I’m Renzo (they/he), 22 years old, and from Hoorn. I’m already
involved in a lot within DWARS and FYEG, but I’ll spare you the full list. Besides that, I enjoy reading and
occasionally taking a nice walk in nature.

I hope to continue the work from the past two months and look forward to seeing you at many of the
activities💛.

Kandidaten Commissievoorzitters

Vragen aan kandidaten kun je stellen voor en op de vergadering. Dit kan via de website:
dwars.org/amsterdam/winter-aav/vragen/. Wil je dat de antwoorden in de reader komen te staan, of is
de vraag inhoudelijk of complex, stuur deze dan het liefst meer dan 48 voor de vergadering op. Je kunt
je kandideren voor en op de vergadering. Dit kan bij de zoekcommissie. Wil je dat jij tijd hebt voor een
goed gesprek met de Zoekcie, en/of dat jouw motivatie in de reader komt te staan? Kandideer je dan zo
snel mogelijk.

Op dit moment zijn er geen kandidaten voor commissievoorzittersschappen.

Wijzigingsvoorstellen
Je kunt tot op de vergadering moties indienen. Dit kan via de website: dwars.org/nhfl/winter
aav/aav-wijzigingsvoorstellen/.
Op dit moment zijn er nog geen wijzigingsvoorstellen ingediend.

Moties

Je kunt tot op de vergadering wijzigingsvoorstellen indienen. Dit kan via de website:
dwars.org/nhfl/winter-aav/aav-moties/.
Op dit moment zijn er nog geen moties ingediend.


